
klinika stomatologiczna warszawa
Praktyka

Jestem absolwentką AM w warszawie i od 1987 roku praktykującym lekarzem stomatologiem. Mam wieloletnie
doświadczenie w nowoczesnym leczeniu stomatologicznym. 

Udzielam 3-letniej gwarancji na świadczone usługi. Warunkiem udzielenia jest przyjęcie i wykonanie całego,
kompleksowego planu leczenia oraz wizyty kontrolne co pół roku.

Niewielka przyjazna praktyka, w której panuje rodzinna atmosfera. Moi pacjenci leczą się u mnie przez wiele lat i z
ufnością rekomendują moje usługi swojej rodzinie i znajomym.

 Dzięki wieloletniej współpracy znam większość problemów zdrowotnych swoich pacjentów, zarówno ogólno
medycznych jak i tych związanych bezpośrednio ze stomatologią. Znam ich nawyki. Jestem w stanie doradzić
najlepsze metody leczenia w każdym konkretnym przypadku. Rozwiązuje najbardziej złożone problemy. Jest tyle
krępujących sytuacji dotyczących, np. leczenia protetycznego. Ludzie obawiają się nie tylko tego czy dane rozwiązanie
będzie funkcjonalne i estetyczne, ale np. reakcji swojego partnera. Zadają mi bez najmniejszych obaw wszystkie
nurtujące ich pytania i nawet te najbardziej osobiste. 

  To samo dotyczy nieprzyjemnego zapachu z ust. Dla wielu osób jest to problem. Wobec mnie raczej nikt nie odczuwa
barier, mówi otwarcie, to bardzo ułatwia współpracę, buduje wzajemne zaufanie a jest to podstawowy warunek
skutecznego leczenia.

  Przeważnie realizujemy kompleksowe leczenie, jeżeli wymaga tego sytuacja tzn. przygotowuję pacjenta psychicznie
do odbycia leczenia chirurgicznego, zachowawczego i protetycznego w celu osiągnięcia efektu nazywanego całkowitą
sanacją jamy ustnej.
Moje przygotowanie pacjenta polega na umotywowaniu go poprzez udzielenie rzetelnej i fachowejinformacji  na temat
zagrożeń jakie niosą powikłania wynikające z każdej nieprawidłowości istniejącej w narządzie żucia.
Następnie wspólnie opracowujemy plan leczenia. Jeśli sytuacja wymaga leczenia protetycznego szczegółowo omawiam
zagrożenie i tłumacze korzyści i ewentualne niedogodności wynikające z wykonania każdego uzupełnienia. Wspólnie
ustalamy plan 
leczenia ze szczegółowym uwzględnieniem kosztów. 
Ważne jest z mojego punktu widzenia aby człowiek, który zwraca się do mnie miał pełne zaufanie i był spokojny o
efekt końcowy. Ponieważ cześć moich pacjentów to moi bardzo bliscy znajomi i przyjaciele zawsze gotowi pomóc mi i
przedstawić swoje odczucia wobec nowych pacjentów. To też pomaga. 

   Jeśli chodzi o leczenie protetyczne mam wiele modeli i prac , które demonstruje w celu wizualizacji zagadnienia.
Mam wiele materiałów dzięki którym mogę jasno wytłumaczyć rozwiązanie protetyczne. Jest to bardzo ważne żeby
sprostać oczekiwaniom. Dlatego każdy najdrobniejszy szczegół omawiam. Jeśli np. sprawa dotyczy protezy
szkieletowej pacjent zostaje przeze mnie poinformowany o przebiegu klamer, o ich budowie, rozmieszczeniu. Opisuje
zakres, kształt, grubość części podniebiennej protezy. Zawsze staram się aby moje prace były jak najdelikatniejsze i
bardzo estetycznie wykonane. Współpracuję z trzema doskonałymi pracowniami protetycznymi. Ich szefowie i
właściciele to osoby do których mam całkowite zaufanie i z którymi owocnie współpracuje na przestrzeni ponad 10 lat.
  
Są to technicy dentystyczni o ogromnym doświadczeniu, olbrzymiej wiedzy praktycznej i teoretycznej, ludzie którzy
bezustannie się kształcą i podnoszą swoje kwalifikacje. Pracują według najnowszych standardów a prace wykonywane
są przy użyciu najlepszych materiałów.
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